

主日学家庭反馈单

主祷文

第2课

我可以赞美神

写给父母：

这张反馈单让您知悉您的孩子今天在主日学所学的内容。包含“牢记神的话语”，一个建议的活动来巩固课程内容，还有一个简短的祷告。参与以上内容并和孩子交流，对你和孩子都会非常有益。



所学内容：

今天我们学习了如何在祷告中赞美神。我们也听到了一个大卫王的例子。大卫写了一篇诗篇（也就是一首诗歌），在其中赞美神伟大的爱。耶稣和大卫王都给我们做了榜样：当我们祷告时，要赞美神并尊敬神。赞美神就是感谢祂：因为祂是完全的，因为祂是大有能力的，因为祂是充满爱的。我们也知道，神会回应我们的祷告，因为祂有极大的爱（这爱通过耶稣的死和复活显明出来）。无论我们祷告什么，我们都可以相信：神听见我们的祷告，并且祂总是愿意给我们最好的。（使用经文：路加福音 11:1-2；诗篇 5:1-7）



牢记神的话语：

我必存敬畏的心向你的圣殿下拜。 -诗篇 5:7b

把这节经文读给孩子听。接着可以这样练习：坐在桌子旁。你先说经文的第一个词，然后把球滚给孩子。孩子重复这个词，再把球滚回来。然后你说第二个词，再把球滚给孩子。继续这样练习，直到整节经文的每个词都重复一遍。



建议的亲子活动：

使用孩子在课堂结束时带回家的“赞美手印”，一起复习如何在祷告中赞美神。

手印上的图案代表：

心形（爱）：神爱我们

皇冠（君王）：神是我们的王

十字架（耶稣）：神差遣耶稣为我们的罪而死，使我们可以与祂同在

盾牌（保护者）：神保护我们

果实（供应者）：神供应我们所需要的一切



可以用这些图案作为提醒，一起通过祷告赞美神。

每天的祷告：

亲爱的神，感谢你借着大卫王给我们榜样，教导我们在祷告时赞美你！感谢耶稣在十字架上为我们的罪付上代价。阿们。

SUNDAY SCHOOL TAKE HOME PAGE

To parents:

This page lets you know what your child learned today in Sunday School. Included are "Words to Remember" from the Bible, a suggested activity to reinforce the lesson, and a short prayer. Being involved and interacting with your child can be very rewarding for both of you.



What We Learned:

Today we talked about praising God through prayer. Also, we heard an example from King David who wrote a Psalm, or song, and praised God for His great love. Jesus and King David both gave us examples of praising God and showing respect when we pray. Praising God means we thank Him for being perfect, powerful, and loving. And we know God will answer our prayers because of His great love (as shown through the death and resurrection of Jesus)! No matter what we pray for, we can trust that God hears us and wants what's best for us. (Scriptures used: Luke 11:1-2, Psalm 5:1-7)



Words to Remember:

"In reverence I bow down toward Your holy temple." Psalm 5:7b NIV

Read the verse to your child. Next, while sitting at a table, say the first word of the verse and then roll a ball to him or her. Your child will repeat the word and roll the ball back to you. Next, say the second word and roll the ball again. Continue the activity until all the words have been repeated.



Suggested Parent/Child Activity:

Using the "Praise Handout" given to your child at the end of class, review with him or her how to praise God through prayer. The symbols mean the following: Heart (love): God loves us. Crown (king): God is our King. Cross (Jesus): God made a way for us to be with Him by sending Jesus to die for our sins. Shield (protector): God protects us. Fruit (provider): God gives us what we need. Use the symbols as an aide and praise God together through prayer.



Daily Prayer:

Thank You, God, for giving us an example through King David and teaching us to praise God when we pray! Thank You for Jesus' death on the cross that paid for our sins. Amen.